
Bestyrelsesmøde d. 16/2 2022 – Teams 

Deltagere: Kasper, Nina, Mark, Lars, Michael, Carina og Mikkel 

Afbud: René 

 

1. Orientering fra formand og udvalg 
BU: Kasper har været på besøg i BU og haft kontakt med den nye forperson. Vi holder 
lidt tættere kontakt i den nærmeste fremtid. 
 
Fristen for indsendelse af beretningerne fra udvalget bliver sat til d. 10. marts 2022. 
 
Der er positiv respons fra Pernille DP og Tobias ift. det sociale udvalg. 
 
Der skal holdes evalueringsmøde med ISI. 
 

2. Økonomi 
Vi afventer revisionen, overskuddet rammer ca. 100.000kr. 
 

3. Oplæg til proces om foreningsstrategi 
Strategien løber fra 2020-2023. Målsætningen udløber med 2023, så vi er i god tid, men 
vi vil gerne tage hul på den videre proces. Det giver mening at inddrage konsulenterne, 
og høre om deres erfaringer og tanker, evt. på mødet i august. 
Målsætning, økonomi og indsatser skal konkretiseres nærmere til mødet i august. Der 
gives opbakning til modellen, og kommer forslag om at revidere kriterierne for 
farvekodningen. Til repmødet 2023 ønsker vi at præsentere den reviderede strategi. 
 

4. Efterskolerepræsentantskaber 
a. Hellebjerg 

Der mangler at blive 1 plads besat. Mark taler med et par interessante personer, 
og holder Kasper og Michael opdateret. 

b. Vesterbølle 
Kasper indtræder i repræsentantskabet, men skolen kunne på sigt godt ønske sig 
at en post i bestyrelsen blev besat af KFUM 
 

5. Repræsentantskabsmøde 
Der er styr på formalia med præst, organist samt ordensudvalg. 
Hans Natorp kommer og holder første oplæg inden repmødet. 
Kasper ringer rundt til bestyrelsen. 
Det kunne være fint med en officiel invitation 
 



6. Eventuelt 
Mikkel står for forplejningen og vi mødes til vanelig tid i Aalborg kl. 17.30 
Socialt arrangement d. 20. august – med konsulenterne. 

 


